
Protokół Nr  22/08 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  08 października 2008 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXXI Sesję Rady Miejskiej: 

- w sprawie sieci prowadzonych przez Miasto Białogard publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych – druk A, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 
Białogard dla niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów o 
uprawnieniach szkół publicznych – druk B, 

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk C, 
3. Informacja dyrektorów szkół odnośnie korzystania z basenów oraz funkcjonowania 

pielęgniarek szkolnych. 
4. Informacja z działalności Komisji w III kwartale 2008 r. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. Na wniosek Zastępcy 
Burmistrza wprowadzono do porządku Komisji  jako pkt 3 informację nt. rozszerzenia zakresu 
budowy boiska przy Szkole Podstawowej Nr 4, głosując zmianę i porządek: za-3 
(jednogłośnie). 
 
Ad 2 
 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał na XXXI Sesję Rady 
Miejskiej: 

- w sprawie sieci prowadzonych przez Miasto Białogard publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych – druk A, 

Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Spraw 
Społecznych 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – zgłosił wniosek, aby w pkt 4,5,6 zmienić zapis na „ oddziały przedszkolne”. 

Wniosek przegłosowano: za-3 ( jednogłośnie). 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za-3 (jednogłośnie). 
 

- zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 
Białogard dla niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów o 
uprawnieniach szkół publicznych – druk B, 

Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Spraw 
Społecznych 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – pytał jakie będą się z tym wiązały  kwoty? 
Naczelnik EKP – odpowiedział, że duże. Decyduje o tym rada. W tej sprawie przedstawił 

Komisji artykuł, stanowiący załącznik do protokołu. 
J.Turnik – pytał ile wynosi czynsz najmu dla Prywatnego Centrum Edukacyjnego „Scholar”? 
Skarbnik – odpowiedziała, że około 5-6 tys. zł. 
Zastępca Burmistrza – poinformował, że w umowie są zapisy dotyczące konieczności 

przeprowadzania remontów. 
J.Turnik – prosił o przedstawienie na sesji opinii prawnej w sprawie obowiązku dotacji z 

budżetu Miasta Białogard dla niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych i 
gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych przez Miasto. Ponadto Przewodniczący 
Komisji zgłosił następujący wniosek do Burmistrza Miasta:  
Komisja wnioskuje o urealnienie czynszu najmu dla Prywatnego Centrum Edukacyjnego 
„Scholar”.  

Wniosek przegłosowano: za-2, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
  
 Ponadto Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie poniższy wniosek do radcy 
prawnego Urzędu Miasta: 
 Komisja wnioskuje o przedstawienie opinii prawnej w sprawie obowiązku przekazywania 

dotacji z budżetu Miasta Białogard dla niepublicznych przedszkoli oraz szkół 
podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych, ze szczególnym 
uwzględnieniem dotacji przekazywanej na uczniów z terenu Gminy Białogard 
(zamieszkałych poza miastem Białogard). 
Wniosek przegłosowano: za-3 ( jednogłośnie). 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za-3 (jednogłośnie). 
 
- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk C, 

Przedstawili: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Paweł Wiśniewski, Dyrektor Centrum Kultury i Spotkań Europejskich 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – pytał w jakiej cenie będą zakupione krzesła do biur? 
Dyrektor CKiSE – wyjaśnił, że meble muszą być z certyfikatem w kwocie około 400 zł za fotel. 
J.Turnik – pytał jakie są przychody z tytułu wynajmu dla Gminy Białogard i dla Agencji 

„Szkoła Tańca TOP-TOYS” ? Ponadto Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na brak 
odpowiedzi w sprawie ekspertyzy. 

Dyrektor CKiSE – odpowiedział, że od Gminy Białogard przychód wyniesie 700 zł, a od 
Agencji  30 zł/godz. Dyrektor CKiSE stwierdził, że jest potrzeba zatrudnienia instruktora.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za-3 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 
 Informację nt. rozszerzenia zakresu budowy boiska przy Szkole Podstawowej Nr 4 
przedstawił Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza. Kosztorys na ten zakres wynosi 148 
tys. zł. 
Skarbnik Miasta - dodała, że kwota ta mieści się w zakresie zapisanych środków. Nie ma 

potrzeby sporządzania dodatkowych dokumentów. 
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Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, akceptując działania w omówionym 
zakresie.  

 
Ad 4 
 Radni zapoznali się z informacjami dyrektorów szkół odnośnie korzystania z basenów 
oraz funkcjonowania pielęgniarek szkolnych, stanowiącymi załącznik do protokołu. 
 
Ad 5 
 Komisja przyjęła informację z działalności Komisji w III kwartale 2008 r. stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
Ad 6 
W sprawach różnych radni zapoznali się z: 
- odpowiedzią uzupełniającą materiały informacyjne przekazane przez MOPS w Białogardzie 

na pismo Rady Miejskiej Białogardu z dnia 18.06 2008 r. dot. realizacji partnerskiego 
projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej oraz Projektu PEFRON - Trener pracy (w 
załączeniu), 

- pismem Komendy Powiatowej Policji z dnia 06.10.2008 r. dot. dofinansowania działalności 
(w załączeniu), 

- wnioskiem opiekunek MOPS dot. zawarcia umów o pracę (w załączeniu). 
 
J.Turnik – powiedział, że Dyrektor MOPS powinna powiedzieć czy przewiduje w 

przyszłorocznym budżecie zatrudnienie opiekunek MOPS i jaki byłby koszt zatrudnienia? 
 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  powrót do dyskusji nad projektem 
uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 
Miasta Białogard dla niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych i gimnazjów o 
uprawnieniach szkół publicznych – druk B, co przegłosowano: za- 3 (jednogłośnie). 
 
Ad 2 c.d. 
Przewodniczący Komisji – poprosił o dodatkowe wyjaśnienie w sprawie udzielania dotacji 

dla PCE „Scholar” przez Skarbnika i Naczelnika EKP. 
Naczelnik EKP – wyjaśnił, że pismem z 12.09.2008 r. PCE „Scholar” zgłosił zmianę dot. 

rozpoczęcia działalności z dniem 1 września 2008 r. oraz pismem z 14.09.2008 r. wystąpił o  
udzielenie dotacji dla 100  uczniów, natomiast w piśmie z 24.09.2008 została podana 
rzeczywista liczba uczniów – 40. Wniosek o udzielenie dotacji na rok 2009 opiewa na  576 
uczniów. 

J.Turnik – pytał dlaczego nie zapewniono dotacji w budżecie 2008 roku? 
Skarbnik  – odpowiedziała, że nie wiedziała o tym, bo nie otrzymała z Wydz. EKP takiej 

informacji. 
J.Turnik – stwierdził, że z wypowiedzi wynika, iż formalnie Wydz. EKP nie przekazał 

informacji. 
B.Stanczewski – powiedział, że należy wyjaśnić ilość zgłoszonych uczniów przez 

PCE”Scholar”. 
J.Turnik – poinformował, że Powiat przekazuje dotacje dla 378 uczniów, w tym  w 13 dla LO 

dla dorosłych. 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie następujący wniosek: 
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 Komisja prosi o wystąpienie przez Burmistrza Miasta do Prywatnego Forum 
Edukacyjnego „Scholar” w celu podania ilości uczniów gimnazjum niezbędnej do 
prawidłowego zaplanowania dotacji na 2009 rok.  

Wniosek przegłosowano: za-3 ( jednogłośnie). 

 
Ad 7 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.40 
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 

  
 
 


